
 

 

 

 

Kære Jens Hennild 

 

Tak for din henvendelse af 30. november 2016 i forbindelse med min tiltrædelse som 

sundhedsminister.  

 

Først vil jeg forsikre dig om, at mit ministerium sammen med Skatteministeriet og Er-

hvervsministeriet (Sikkerhedsstyrelsen) er meget opmærksomme på sagen vedrøren-

de den kommende udrulning af systemer for sporbarhed og sikkerhedsfeature i for-

hold til tobaksvarer. Det er en sag, som følges og koordineres tæt de tre ministerier 

imellem.  

 

Ligeledes ved jeg, at der har været afholdt et møde mellem Tobaksindustrien, Skat-

teministeriet og Sundheds- og Ældreministeriet, hvor I har haft lejlighed til at fremfø-

re jeres synspunkter. Ministerierne vil i forbindelse med det videre arbejde være op-

mærksomme på de danske producenter, og de nicheprodukter som produceres her i 

landet.  

 

Jeg vil give jer ret i, at tidslinjen for arbejdet begynder at blive ret stram, hvilket mit 

ministerium allerede har fremført overfor Kommissionen ved flere lejligheder. Dette 

skyldes, at Kommissionens arbejde flere gange er blevet forsinket - af forskellige år-

sager. Der er dog ikke udsigt til, at Kommissionen kommer til at ændre datoerne for, 

hvornår lovgivningen skal træde i kraft.  

 

 

Med venlig hilsen  
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